

In order to promote the culture of "Food Wise" and strengthen the sense of identity and responsibility of our staff as the pioneer of food waste recycling in Hong Kong, Environmental Protection Department has jointly organized an eight-month "Food Waste Recycling Good Habit Program" with Veolia Environmental Services HK Ltd. More than 50 employees have participated and we collected **1.13 tons** of food waste for recycling in O·PARK1 which exceeded our expectations! Thank you everyone for actively joining the program and congratulations to the 5 winners of "Most Active Recycling". We hope the participants can continue and encourage their relatives and friends to practice a "Food Wise and Waste Less" habit, helping to reduce food waste at source!

為推廣惜食文化及加強員工作為香港廚餘循環再造先鋒的認同感和責任感,環 境保護署聯同威立雅在 O·PARK1 舉辦了為期八個月的「廚餘回收習慣培養計 劃」。活動期間總共有超過 50 位員工參與,並收集了 <u>1.13 公</u>噸廚餘在 O·PARK1 進行回收,超出了我們預定的 1 公噸目標!在此感謝大家積極回收廚 餘,亦恭喜最活躍回收廚餘的 5 位獲獎者,希望參加者能繼續及鼓勵親朋好友 實踐惜食減廢,從源頭減少廚餘!









